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 Bestyrelsesmøde 02-2024 

Tid Torsdag 04-04-2024 kl 16 

Sted Vi mødes i lokalet i kælderen – Under selskabslokalet 
Indgang fra søsiden 

Til stede Leif Jacobsen – LJ (Formand) 
Lise Lotte Frandsen LLF (Næstformand) 
Ole Behrendt -OB Kassere 
Charsten Kristensen CMK 
Marianne Otte MON Referent 
 

Afbud Lise Lotte Frandsen 

Fraværende Ingen 
 

 
 

 
 
1.  Siden sidst, Info 

Der kommer ny affalds sortering med grønne poser samt spande, mere om dette når SHB har en 
plan. 
GDRP er kommet for at blive, så der kommet en opstramning om hvad man må og kan oplyse af 
person data 
Årsopgørelse for afdeling 20 fra 2023 er stadig ikke modtaget af bestyrelsen, vi eftersøger en 
opgørelse over hvad vores rådighedsbeløb er brugt til i 2023. 
Bestyrelsen har bevilliget 2500 kr. til tirsdagsklubben, som tages fra det rådighedsbeløb som er i 
afd. 20 til aktiviteter.  
Forslag om opslagstavler i elevatorerne i afd. 20, er afvist af administrationen. Forslag kan 
fremsende til årsmøde i August.  
Beboer har forslået at afblomstrede forårsløg sætte i græs rabatten mellem fortov og vejen, dette 
er vel modtaget af administration og bestyrelsen, men skal fremsendes som forslag til årsmøde i 
August.  

    

 

Afdelingsbestyrelsen for afdeling 20 - Lindholm Søpark - 9400 
Nørresundby 
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2. Fastelavn, Legeplads. Info v/ Lise Lotte 

Der deltog ca. 20 personer til fastelavn.  
Mads har informeret om at der er bestilt nyt stativ, hvor baby sædet flyttes over på. Derefter 
monteres der et dæk på stativet hvor babygyngen er nu. 
 
3. Hævekort 

Afdeling har modtaget et hævekort.  
 
4. Opfølgning på rundgang 

Punkter til rundgang 
-Vand i skuerne ved carportene 34-40, Mads er i gang med at undersøge omfanget af dette, så vi 
kan få løst problemet. 
- Afskalning på de sorte bygninger i enden af Søparken. Mads kigger på dette da de bygninger som 
blev malet sidste år allerede, er begyndt at afskalle, samtidig afrettes alle de kørespor der er 
græsset efter liften som kørte    rundt dernede. 
- Belægning på fortovet i Søparken hvor der altid står vand, repareres i løbet af foråret.  Dette 
gælder også grusstien ude ved søen.  
- Manglende træ imellem 62-64 bliver plantet snareste. 
- Tagrender på de røde bygninger afrenses.  
- Hvis skilte ved carporte skal pilles ned ved de røde bygninger, skal der fremsendes forslag til 
Årsmødet i August 
-Snerydning ved molokker, dette er noteret ved Henrik/ Rasmus til næste vinter. 
5. Loppemarked 

Leif får tilrettet indbydelsen hos Palle i løbet af ugen, derefter omdeles den i afdelingen og der 
ligges info om dette op på vores hjemmeside.  
 
6. Evt. 

Bestyrelsen har deltaget i et møde som vedr. Løb mellem husene som SHB er arrangører af. Vi 
afventer lige hvem i bestyrelsen der vil påtage sig opgave.  
Næste møde er tirsdag 14-05-2024 kl. 16.  
 
7. Godkendelse af referat 

Godkendt 
 

 

 

For referat – Marianne Otte  


